

**Signers:**

<b>Name</b>	<b>Method</b>	<b>Date</b>
Alice Katarina Bergholtz	BANKID	2020-10-21 11:52 GMT+2
Åsa Llinares Norlin	BANKID	2020-10-21 11:58 GMT+2
HARRIET TIDERMAN SÄFWENBERG	BANKID	2020-10-22 16:57 GMT+2



**This document package contains:**

- Front page (this page)
- The original document(s)
- The electronic signatures. These are not visible in the document, but are electronically integrated.



This file is sealed with a digital signature.  
The seal is a guarantee for the authenticity  
of the document.

Document ID:  
AB48199661DC43ED89B9EAEEBBD4FEBD

# FS nr 9

den 24 september 2020, 19:00 till 21:00



## Deltagare

### Styrelsemedlemmar

Åsa Linares Norlin, Jan Björfeldt, Karin Olsson-Sandberg, Harriet Tiderman Säfwenber, Patrik Modin, Mathias Kemi

### Frånvarande

Thomas Wilhelm, Ellis Kivi

### Deltagande från valberedningen

Åsa Johansson (Valberedningen), Kjell Thelberg (Valberedningen), Marika Rydell (Valberedningen)

### Deltagande från kansliet

Ulrika Askengren (Verksamhetschef), Alice Bergholtz (Sekreterare), Susanne Möllberg (Ekonomichef, Närvarande vid: §38.3), Fredrik Andersson (Idrottsutvecklare, Närvarande vid: §40.3)

## Mötesprotokoll

### §37

#### Mötets öppnande

Åsa hälsar välkommen och öppnar mötet.

#### §37.1

##### Incheckning

#### §37.2

##### Val av protokolljusterare

###### FS beslutar

att utse Harriet Tiderman Säfwenber att jämte ordföranden justera dagens protokoll

#### §37.3

##### Godkännande av dagordningen

###### FS beslutar

att godkänna dagordningen

#### §37.4

##### Föregående protokoll nr 8

###### FS beslutar

att godkänna protokoll nr 8

### §38

#### Det aktuella läget i verksamheten



This file is sealed with a digital signature.  
The seal is a guarantee for the authenticity  
of the document.

Document ID:

AB48199661DC43ED89B9EAEEBBD4FEBD

## §38.1

### Ulrikas reflektioner

Ulrika meddelar om höstens planer för arbete på kansli samt hemma. Kansliet är bemannat högst 30 procent åt gången.

I organisationen finns nu gruppleddare för att skapa en stabilare struktur där alla anställda har närmare till en chef. Personalen mår överlag bra och verksamheten är igång och fungerar väl med de anpassningsåtgärder som satts i bruk.

Samarbetsmöten hålls med SOK för synkronisering.

### FS beslutar

att tacka för rapporten

## §38.2

### Åsas reflektioner

Referensgruppen för kompetensstöd har haft möte för synkronisering av gemensamma frågor. Gemensamt ser man att kompetensstödet ska delas av RF och Parasport Sverige tillsammans. Arbetet fortsätter löpande.

Arbetet med RIM-motionen om parasportfrågor fortsätter.

### FS beslutar

att tacka för rapporten

## §38.3

### Prognos 2020

Susanne Möllberg deltar i punkten och drar prognosen för 2020.

### FS beslutar

att tacka för rapporten och uppdra åt verksamhetschefen att åtgärda de förslag som gavs

Närvarande: Susanne Möllberg (Ekonomichef)

## §38.4

### Prioplan idrotter 2021

FS beslutade om nya kriterier för prioriteringar av idrotterna vid tilldelning av IK-budget 2018. Dessa har uppdaterats varje år utifrån den gångna säsongen. Lagidrotterna synliggörs nu som ett specifikt område med utvecklingspotential.

### FS beslutar

att tacka för rapporten

att uppdra åt verksamhetschefen att ta fram en långsiktig strategi för Parasport Sverige specifikt för lagidrotter med delrapport till decembermötet

## §39

### Utvecklingsärenden

## §39.1

### Parasport Sveriges arbete med idrott för personer med synnedsättning

På efterfrågan av FS har kansliet sammanställt vilka insatser som görs specifikt för målgruppen personer med synnedsättning. Insatserna presenteras utefter: verksamhet som måste göras enligt organisationens uppdrag, verksamhet som görs för att uppnå strategi 2025 och verksamhetsinriktning 2019-2021, samt verksamhet vi kan utvecklas vidare i mån av resurser.

Styrelsen diskuterade möjligheten att göra liknande rapporter på samtliga målgrupper.

### FS beslutar

att tacka för rapporten och fortsätta diskussionen på nästa FS möte

## §40

### Beslutsärenden



This file is sealed with a digital signature.  
The seal is a guarantee for the authenticity  
of the document.

Document ID:

AB48199661DC43ED89B9EAEEBBD4FEBD

## §40.1

### FM2021

Ulrika drar bakgrunden till resonemang kring val av datum. Utkastet på verksamhetsplanen och information till förbundsmöte kommer förankras på SDF-träffar 21-22 oktober.

Åsa meddelar att en ändring i stadgarna kommer begäras samt ett förtydligande kring sista dag för motioner att skickas in. Det finns även behov att se över stadgarna vad som kan behöva korrigeras i samband med vår utveckling som kompetensstöd. Samtidigt finns ett större behov att arbeta mer regionalt i vissa delar av landet, vilket även det kan komma att innebära behov av stadgeändring.

#### FS beslutar

**att** fastställa datumet för förbundsmötet 2021 till 22-23 maj

**att** förbereda samt genomföra förbundsmötet 2021, Paralympiska mötet 2021

**att** ta fram fokusområden för kommande verksamhetsplan i enlighet med den uppdaterade tidplanen

## §40.2

### IK Budget 2021

IK har självklart påverkats av COVID-19. Budgetprocessen för 2021 är nu igång för samtliga. Ett uppdaterat årshjul biläggs rapporten. Parasport Sverige fortsätter bevaka utvecklingen och anpassa sin verksamhet efter rådande restriktioner, samtidigt som den nationella verksamheten fortgår i bästa möjliga utsträckning.

#### FS beslutar

**att** tacka för rapporten

## §40.3

### Organisation kring vinterevent 2020-2021

Fredrik Andersson presenterar en lägesrapport i arbetet med 2020-2021, samt en överblick fram till 2023.

#### FS beslutar

**att** uppdra till presidiet att utse en eventgrupp bestående av personer från styrelse och kansli för Parasport Sverige för att i samverkan med LOC ta fram och teckna nödvändiga avtal för eventen 2020-2023

**att** hänskjuta beslutet för event

Närvarande: Fredrik Andersson (Idrottsutvecklare)

## §40.4

### Elitsatsning 2.0

#### FS beslutar

**att** stötta ett fortsatt arbete med Elitstöd 2.0 enligt tidigare beskriven rapport men med en förskjutning av tidsplanen med anledning av rådande situation

**att** begära en uppdatering av frågan vid nästkommande FS-möte med uppdaterad tidsplan

## §41

### Övriga frågor

## §42

### 6 Avslutning

Åsa avslutar mötet.

## §42.1

### Nästa möte

Nästa möte är den 13 november



This file is sealed with a digital signature.  
The seal is a guarantee for the authenticity  
of the document.

Document ID:

AB48199661DC43ED89B9EAEEBBD4FEBD

## §43 Justering

Detta protokoll är ännu inte justerat. Korrigeringar kan tillkomma efter justering.



This file is sealed with a digital signature.  
The seal is a guarantee for the authenticity  
of the document.

Document ID:

AB48199661DC43ED89B9EAEEBBD4FEBD

Åsa Linares Norlin

Datum

Harriet Tiderman Säfwenberg

Datum

Alice Bergholtz  
*Sekreterare*

Datum



This file is sealed with a digital signature.  
The seal is a guarantee for the authenticity  
of the document.

Document ID:

AB48199661DC43ED89B9EAEEBBD4FEBD